
 

Concept-notulen Raadscommissie 
Datum 08-05-2025 
Tijd 19:00 - 22:00 
Locatie Raadzaal (MBG06) 
Voorzitter J. Stam 
Aanwezigen 
 
 
 
 
 
 
 

HvM: M. Hoogewerf, R. Mensink, T. Meendering, F. Pordon, S. Lammes 
CDA: C. Selders, S. Schouten 
GB: R. Paarlberg, P. Mosch, R. Braaksma 
VVD: D. Dekker, A. Meester, T. Beerepoot, J. de Vries, K. Nederhoff 
Morgen!: T. Beuker, C. Neefjes 
D66: C. Vlaar, H. Tigges, H.P. Kaptijn 
GL: B. Huisman, J. Kool 
CU: E.J. Gorter, J. Groot 
 
College: M. Pijl, J. Broeders, G. Gringhuis, H. Nederpelt (vanaf ag.pt. 8.1) 
 
Ambtelijk:  L. Ivens, H. Hansen (ag.pt. 8.1) 
  F. Fijma (ag.pt. 8.2) 
  E. Ploeger (ag.pt. 9.1) 
  K. Bozelie (ag.pt. 9.2) 
  P. Visser (ag.pt. 9.3) 
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Rondetafelgesprek 
Mevrouw en meneer Schouten van Bloomore gaan met de raadscommissie in 
gesprek over bouwplannen aan de Veenakkers en Zwaagdijk.  
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Opening 
De voorzitter opent de vergadering. 
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Vaststelling agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 
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Spreekrecht art. 16 Verordening op de raadscommissie gemeente Medemblik 
2023 
Er hebben zich 3 insprekers gemeld. De inspraak van de heren Verbruggen en van 
der Thiel heeft plaatsgevonden bij agendapunt 8.1 Vaststelling kaders voor 
woningbouwlocatie Beldershoek, Andijk. 
 
De heer Meewis spreekt in over de werkwijze van handhaving door de 
omgevingsdienst, specifiek m.b.t. manege Nibbixhoeve. 
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Vaststellen notulen raadscommissie 20 maart 2025 
De notulen van 20 maart 2025 worden ongewijzigd vastgesteld. 
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Toezeggingen- en motielijst  
De commissie stemt in met de voorstellen in het overzicht af te voeren 
toezeggingen en moties. 
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Bestuurlijke termijnagenda (BTA)  
De commissie stemt in met de door het college voorgestelde mutaties en de BTA 
voor de periode juni 2025 e.v. aldus te wijzigen en verzoekt het presidium om op 
basis van de gewijzigde BTA de concept-agenda voor de komende 
commissievergadering(en) op te stellen. 
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Actieve informatie van het college  
De actieve informatie wordt besproken. 
 
Vragen die schriftelijk beantwoord zullen worden: 

- B. Huisman: Wij hebben begrepen dat partijen die inschrijven op een 
aanbesteding gelijk alles moeten doen wat onder die aanbesteding valt. 
Hierdoor kunnen niet 5 kleine bedrijven reageren op één aanbesteding. Is 
dat inmiddels aangepast, zodat ook kleinere bedrijven kunnen reageren?  

- T. Beuker: Hoeveel woningen zijn aangeschreven voor de lokale 
isolatieaanpak? En hoeveel daarvan hebben ook gereageerd om mee te 
doen? 
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RUIMTE 
 

8.1 
 

Vaststelling kaders voor woningbouwlocatie Beldershoek, Andijk (pfh. J. 
Broeders)  
Er is ingesproken door de heren Verbruggen en van der Thiel. De inspreektekst van 
de heer van der Thiel is als bijlage 1 bijgevoegd. De inspreektekst van de heer 
Verbruggen is als bijlage 2 bijgevoegd. 
 
Vragen die schriftelijk beantwoord zullen worden: 

- S. Schouten: Wat is het advies van de dorpsraad? 
 
Toezeggingen: 

- J. Broeders zegt toe met ontwikkelaar Timpaan een mogelijke ter water 
latingsplaats voor woningbouwlocatie Beldershoek te bespreken.  

- J. Boeders zegt toe in gesprek te gaan met de vrijwilligers van het 
Huttendorp in Andijk over verharding vanaf de Beldersweg met 
bijvoorbeeld Stelconplaten. 

- J. Broeders zegt toe een bijeenkomst te organiseren om de raad te 
informeren over de mogelijkheden binnen projecten en grondexploitatie 
om wat te kunnen doen aan de prijsstelling van woningen bij 
bouwprojecten. 

 
Aangekondigde raadsinstrumenten: 

- HvM overweegt moties over verkeer en voorrang voor eigen bewoners. 
- GemeenteBelangen overweegt een amendement over de huurkoop 

constructie. 
- VVD overweegt een amendement over de betaalbaarheid van de 

woningen en motie over verkeersveiligheid 
- CU overweegt een amendement om het aantal bouwlagen te 

verminderen. 
 
Conclusie: 
Nu er raadsinstrumenten zijn aangekondigd, concludeert de voorzitter dat de 
commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekstuk op de agenda van de 



 

Pagina 3 
 

raad te plaatsen. 
 

8.2 
 

Verordening straatnamen en huisnummers (pfh. J. Broeders)  
Vragen die schriftelijk beantwoord zullen worden: 

- B. Huisman: Het lijkt alsof voor het ophangen van elk huisnummer er 
toestemming van het college nodig is. Zou het niet beter beschreven 
moeten worden dat mensen zelf een huisnummer kunnen ophangen als 
daar een college besluit achter ligt? I.p.v. toestemming per huisnummer. 

 
Toezeggingen: 

- J. Broeders zegt toe te kijken of de concept beleidsregels m.b.t. 
vernoeming naar personen nog aan kunnen passen en zorgt dat de 
aangepaste beleidsregels voor besluitvorming bij de raad liggen. 

- J. Broeders zegt toe na twee jaar de nieuwe straatnamen werkwijze te 
evalueren. 

 
Aangekondigde raadsinstrumenten: 

- CDA overweegt een motie voor meer vernoemingen van straatnamen naar 
vrouwen en vernoemingen van straatnamen naar verzetshelden, 
geallieerden of landen die ons hebben bevrijd. 

 
Conclusie: 
Nu er raadsinstrumenten zijn aangekondigd, concludeert de voorzitter dat de 
commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekstuk op de agenda van de 
raad te plaatsen. 
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BESTUUR & MIDDELEN 
 

9.1 
 

Afvalstoffenverordening 2025, Reinigingsrechtenverordening 2025 (pfh. H. 
Nederpelt) 
 
Conclusie: 
Nu er geen raadsinstrumenten zijn aangekondigd, concludeert de voorzitter dat 
de commissie adviseert om het raadsvoorstel als hamerstuk op de agenda van de 
raad te plaatsen. 
 

9.2 
 

Visie op dienstverlening (pfh. M. Pijl) 
Vragen die schriftelijk beantwoord zullen worden: 

- T. Beuker: Hoeveel gebruik wordt er gemaakt van de gemeentelijke 
inloopspreekuren? 

- B. Huisman: Is het mogelijk om voordat het uitvoeringsprogramma wordt 
gemaakt er in ieder geval al gestart wordt met zaaknummers voor 
inwoners? Zodat wanneer inwoners ergens bij de gemeente een vraag 
hebben liggen dat ze altijd een zaaknummer krijgen. 

 
Toezeggingen: 

- M. Pijl zegt toe in het uitvoeringsplan de mogelijkheid van fysiek 
beschikbare dienstverlening goed te communiceren. 

 
Aangekondigde raadsinstrumenten: 
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- VVD overweegt een raadsinstrument in te dienen om aanvullend 
onderzoek te doen naar hoe ondernemers beter geholpen kunnen worden 
door de gemeente. 

- HvM overweegt een motie om op korte termijn verbeteringen van 
dienstverlening door te voeren. 

- CDA overweegt een raadsinstrument over de verbetering van de 
toegankelijkheid en begrijpelijkheid van de gemeentelijke dienstverlening. 

 
Conclusie: 
Nu er raadsinstrumenten zijn aangekondigd, concludeert de voorzitter dat de 
commissie adviseert om het raadsvoorstel als bespreekstuk op de agenda van de 
raad te plaatsen. 

 
 

9.3 
 

Begroting 2026 en jaarrekening 2024 GR Ondersteuning bestuurlijke 
samenwerking (pfh. M. Pijl)  
 
Conclusie: 
Nu er geen raadsinstrumenten zijn aangekondigd, concludeert de voorzitter dat 
de commissie adviseert om het raadsvoorstel als hamerstuk op de agenda van de 
raad te plaatsen. 
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Sluiting 
 

 
 
Gewijzigd/ongewijzigd vastgesteld in de raadscommissievergadering van 2 juni 2025. 
 
 
…………………… 
 


